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OKRM/30/2023/Z/15 

Volební období 9 (2022 – 2026) 

 

Z Á P I S  

ze 2. jednání sociální komise rady města konaného dne 16.02.2023 

Přítomni: Mgr. Miroslav Bína, MBA, Mgr. Markéta Elich, Ph.D., Jaromír Frank, Pavla Heyduková, 

Bc. Jan Hošek, Vladimíra Hrušková, Mgr. Jana Kilbergerová, doc. Ing. Lucie Kozlová, 

Ph.D., Bc. Kamil Podzimek, Alice Stierandová, Mgr. Radka Šulistová, Ph.D.  

Hosté: doc. Ing. Dr. Dagmar Škodová Parmová, primátorka, Bc. Marie Voštová, vedoucí OSV, 

členové Koordinační skupiny plánování sociálních služeb (Zdeněk Říha, Vendy 

Businská, Bára Čechová, Irena Lavická, Tomáš Brejcha, Dana Kopecká) 

 

Jednání proběhlo v kombinované formě – 1 člen byl připojen on-line a 10 jich bylo přítomno fyzicky.   

Jednání zahájil a řídil předseda komise Kamil Podzimek. Na úvod přednesl návrh programu, který byl 

částečně avizován již na minulém jednání a dotázal se, zdali s ním všichni souhlasí či mají návrhy na 

jeho doplnění. Navrhovaný program byl schválen.  

Průběh jednání: 

1. Akční plán R-PSS České Budějovice pro rok 2023 

Přijato usnesení č. 3/2023 (11 - 11,0,0) 

Členům komise byl v elektronické formě zaslán návrh akčního plánu, aby se s jeho obsahem mohli 

v předstihu seznámit. Pro představení AP byla připravena společná ppt. prezentace. Za každou oblast 

pak výstupy z AP postupně komentoval příslušný vedoucí pracovní skupiny. Ke každé oblasti po její 

prezentaci byla otevřena diskuze. 

PS Děti, mládež a rodina – představila Mgr. Businská: 

• v této PS jsou řešeny 2 registrované sociální služby, mateřská a rodinná centra, komunitní 

práce s rodinou, pedagogická činnost s dětmi, práce s rodinou v rámci výkonu SPOD a velká 

část je věnována prevenci – v rámci této priority je pro rok 2023 zpracovat mapu subjektů 

nabízející jakékoli formy prevence a související pomoci pro školy a školská zařízení na území 

SO ORP České Budějovice 

• diskuze byla zaměřena především na zajištění prevence, p. Říha informoval o Místních 

akčních plánech v oblasti vzdělávání, jejichž prostřednictvím lze žádat finanční prostředky na 

realizaci preventivních programů na školách 

PS Poradenství – představila Mgr. Čechová: 

• v této PS jsou řešeny 2 registrované sociální služby a služby související jsou např. služby 

oddlužení, právní poradenství 

PS Osoby v sociální krizi – představila Mgr. Čechová za nepřítomného Bc. Kaiseršota, který tuto PS 

vede: 

• v této PS je řešeno 7 registrovaných sociálních služeb 



2 
 

• je zde plánován vznik nových služeb – pobytové služby pro seniory s osoby se zdravotním 

znevýhodněním v krizi, kteří nesplňují podmínky pro umístění do běžných pobytových 

zařízení a vznik pobytové formy krizové pomoci 

• dále jsou zde řešeny návazné služby jako např. zajištění zdravotní péče o osoby bez přístřeší, 

koordinace potravinové pomoci apod. 

• v rámci diskuze padl dotaz od J. Kilbergerové na vznik nízkoprahové zdravotnického zařízení – 

doc. Kozlová reaguje, že bude součástí nově připravovaného konceptu na zajištění služeb pro 

tuto cílovou skupinu 

PS Senioři  - představila Ing. Lavická: 

• je zde řešeno 7 registrovaných sociálních služeb, zde upozornila na kritický nedostatek lůžek 

v pobytových zařízení pro seniory (cca 580 urgentních žádostí)  

• je zde plánován vznik nových pobytových služeb pro seniory na území města ČB a v obci Lišov 

• v této PS jsou řešeny i kluby seniorů a proseniorské organizace 

PS Osoby závislé a závislostí ohrožené – představil Bc. Brejcha: 

• jsou zde řešeny pouze adiktologické služby, záměr sjednotit poskytování služeb do jednoho 

objektu a diskutován vznik tzv. mokrého centra (určeno pro osoby závislé na alkoholu) 

PS Osoby se zdravotním znevýhodněním – představila Mgr. Kopecká: 

• největší pracovní skupiny (více jak 20 členů), řeší celkem 12 registrovaných sociálních služeb 

• plánován vznik nových sociálních služeb – Autis Centrum, Centrum Bazalka a Centrum Arpida 

– jedná se o investiční akce financované hlavně z EU prostřednictvím IROP 

• dále se zde řeší tzv. pacientské organizace a svépomocné skupiny (plán pro rok 2023 

zpracovat jejich přehled), podpora hospicové a ošetřovatelské péče a dalších navazujících 

aktivit na sociální služby 

Průřezové priority – představila Š. Kovárnová: 

• jedná se o aktivity, které jdou napříč všemi pracovními skupinami jako je zajištění 

informovanosti, podpora dobrovolnictví, udržení procesu plánování, zajištění vhodného 

bydlení a zaměstnání pro cílové skupiny 

 

2. Záměr společného jednání sociální a bytové komise RM 

Předseda komise Bc. Podzimek informoval členy komise o schůzce s předsedou bytové komise Mgr. 

Martínkem a návrhem společného jednání, jehož obsahem by bylo především hledání možností 

zajištění bydlení pro rodiny s dětmi, které aktuálně žijí na ubytovnách. Bc. Podzimek navrhuje 

nejdříve se sejít se zástupci SPOD a sociálně aktivizačních služeb pro rodiny a dětmi a následně se 

sejít s bytovou komisí. Přítomní členové souhlasí. 

Termíny:  

• 11.5. od 16:30 h. v zasedací místnosti č. 203 

• 8.6. od 16:00 h., místo setkání bude upřesněno 

 

3. Diskuze a různé 

• Mgr. Šulistová se dotazuje na informovanost směrem ke starostům obcí v SO ORP ČB o 

sociální oblasti – aktuálně probíhá především prostřednictvím samotných poskytovatelů, 
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v minulosti byli starostové oslovování koordinátorkou plánování, byli jim zasílány Průvodce 

soc. oblastí, letáky poskytovatelů a byla pro ně zpracována rukověť „Starosto, starej se“ 

 

 

Soubor usnesení: 

K bodu:  Akční plán R-PSS České Budějovice pro rok 2023 

sociální komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 3/2023: 

sociální komise rady města 

d o p o r u č u j e  
radě města schválit návrh Akčního plánu R-PSS České Budějovice pro rok 2023 
 

V Českých Budějovicích dne 16. 2. 2023 

Zapsala: Mgr. Šárka Kovárnová, sekretářka komise 

Ověřila: Vladimíra Hrušková 

Bc. Kamil Podzimek 

předseda komise 

 


